

NORME
INTERNATIONALE
INTERNATIONAL
STANDARD

CEI
IEC
364-7-708

1988

AMENDEMENT 1
AMENDMENT 1

1993-07

Amendement 1

Installations électriques des bâtiments

Partie 7:

Règles pour les installations et emplacements
spéciaux –

Section 708: Installations électriques des parcs de
caravanes et des caravanes

Amendment 1

Electrical installations of buildings

Part 7:

Requirements for special installations or locations –
Section 708: Electrical installations in caravan parks
and caravans

© CEI 1993 Droits de reproduction réservés — Copyright — all rights reserved

Bureau Central de la Commission Electrotechnique Internationale 3, rue de Varembé Genève, Suisse



Commission Electrotechnique Internationale
International Electrotechnical Commission
Международная Электротехническая Комиссия

CODE PRIX
PRICE CODE

B

Pour prix, voir catalogue en vigueur
For price, see current catalogue

AVANT-PROPOS

Le présent amendement a été établi par le comité d'études 64 de la CEI: Installations électriques des bâtiments.

Le texte de cet amendement est issu des documents suivants:

DIS	Rapport de vote
64(BC)219, 219A	64(BC)240

Le rapport de vote indiqué dans le tableau ci-dessus donne toute information sur le vote ayant abouti à l'approbation de cet amendement.

Modifier le titre de cette norme sur la page de couverture, la page de titre et sur les pages 4 et 6 comme suit:

Section 708: Parcs de caravanes et caravanes

Page 20

Modifier le paragraphe 5.7.1 comme suit:

5.7.1 Généralités

Remplacer ce paragraphe par le paragraphe suivant:

Toute partie d'une installation de caravane alimentée en très basse tension doit être conforme aux prescriptions de l'article 411.1 de la CEI 364-4-41: 1992.

Les sources pour TBTS (SELV) et TBTP (PELV) mentionnées au paragraphe 411.1.2 de la CEI 364-4-41: 1992, sont autorisées.

NOTE Voir aussi les recommandations de la CEI 536-2, paragraphe 4.3.

Les tensions normalisées qui sont spécifiées dans la CEI 38: 1983, doivent être choisies parmi les suivantes:

Courant alternatif ou continu	12 V
	24 V
	48 V

FOREWORD

This amendment has been prepared by IEC technical committee 64: Electrical installations of buildings.

The text of this amendment is based on the following documents:

DIS	Report on voting
64(CO)219, 219A	64(CO)240

Full information on the voting for the approval of this amendment can be found in the report on voting indicated in the above table.

Amend the title of this standard on the cover page, the title page and on pages 5 and 7 as follows:

Section 708: Caravan parks and caravans

Page 21

Amend subclause 5.7.1 as follows:

5.7.1 General

Replace this subclause by the following subclause:

Any portion of a caravan installation operating at extra-low voltage shall comply with the requirements of clause 411.1 of IEC 364-4-41: 1992.

The sources for SELV and PELV that are listed in subclause 411.1.2 of IEC 364-4-41 of the above-mentioned amendment are permissible.

NOTE - See also the recommendations of IEC 536-2, subclause 4.3.

The following standard voltages as specified in IEC 38: 1983, shall be selected:

A.C. or d.c. $\left\{ \begin{array}{l} 12 \text{ V} \\ 24 \text{ V} \\ 48 \text{ V} \end{array} \right.$